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Arupärimine Leie lasteaiarühma kaotamise kohta 

 

1. Meediast olete väitnud, et Leie lasteaiarühmas pole hetkel järjekorras lapsi. 

Mitmed lapsevanemad on kogenud kevadest saadik probleeme ARNO süsteemi 

kasutamisega. Lasteaiakoha taotlused seisavad ootel ning nendega ei tegeleta 

nädalaid, isegi üle kuu. Kas tegu on tahtlikult Leie lasteaiarühma taotluste 

ignoreerimisega või on probleem üle valla? Kui palju lapsi peaks olema sügisest 

järjekorras, et Leiet vallavolinike silmis jätkusuutlikuks pidada? 

 

2. Milliseid kohapealseid võimalusi on vallavalitsus Leie lasteaiarühma puhul 

kaalunud (korterlasteaed, moodullasteaed)? Kas olete kursis Leies müüdava 

kinnisvaraga, mida saaks lasteaiaruumideks ümber kujundada? Kui jah, siis miks ei 

ole vallavalitsus selle kasuks otsustanud? 

 

3. Millist rahalist kokkuhoidu tähendab Leie lasteaiarühma sulgemine Viljandi 

vallale? Kuhu see raha plaanitakse eelarves paigutada? 

 

4. Kuidas saavad Kolga-Jaani ja Kalmetu rühmad hakkama edaspidi suurenevate 

järjekordade survega, kui Leie lasteaiarühma kadumine suunab lapsed nendesse 

lasteaedadesse? Kas nimetatud lasteaedadesse on plaanitud juureehitust, 

lisarühmasid? 

 

 

 

Arupärimisele palun vastata suuliselt vallavolikogu istungil ja kirjalikult 

tuuli.tolmov@viljandivald.ee 
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